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SGS HONG KONG’S REPORT ON SUSTAINABILITY ACTIVITIES IN THE SHUN 
TAK HOLDINGS LIMITED SUSTAINABILITY REPORT 2024  
 
NATURE OF THE ASSURANCE 
SGS Hong Kong Limited (hereinafter referred to as SGS) was commissioned by the Shun Tak Holdings Limited 
(hereinafter referred to as Shun Tak) to conduct an independent assurance of the contents of the Sustainability 
Report 2024 of Shun Tak (hereinafter referred to as the Report) presented from 1 January 2024 to 31 
December 2024. 
 
INTENDED USERS OF THIS ASSURANCE STATEMENT 
This Assurance Statement is provided with the intention of informing all Shun Tak’s Stakeholders.  
 
RESPONSIBILITIES 
The information in the Report and its presentation are the responsibility of the directors or governing body (as 
applicable) and the management of Shun Tak. SGS has not been involved in the preparation of any of the 
material included in the Report. 
 
Our responsibility is to express an opinion on the text, data, graphs and statements within the scope of 
assurance with the intention to inform all Shun Tak’s stakeholders. 
 
ASSURANCE STANDARDS, TYPE AND LEVEL OF ASSURANCE 
The SGS ESG & Sustainability Report Assurance protocols used to conduct assurance are based upon 
internationally recognized assurance guidance and standards, and the guidance on levels of assurance 
contained within the AA1000 series of standards and/or ISAE3000. 
 
The assurance of this report has been conducted according to the following Assurance Standards: 
 

Assurance Standard Options 
  
SGS ESG & SRA Assurance Protocols (based on GRI Principles and guidance in AA1000) 

 
SCOPE OF ASSURANCE AND REPORTING CRITERIA 
The scope of the assurance included evaluation of quality, accuracy and reliability of specified performance 
information as detailed below and evaluation of adherence to the following reporting criteria: 
 

Reporting Criteria Options 

1 Stock Exchange of Hong Kong Limited, Environmental, Social and Governance Reporting Guide (HKEx 
ESG) 

2 Global Reporting Initiative Sustainability Reporting Standards (GRI Standards) 

 
ASSURANCE METHODOLOGY 
The assurance comprised a combination of pre-assurance research, interviews with relevant employees in HK 
via online; documentation and record review and validation with external bodies and/or stakeholders where 
relevant. 
 
 

ASSURANCE STATEMENT 
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LIMITATIONS AND MITIGATION 
Financial data drawn directly from independently audited financial accounts has not been checked back to 
source as part of this assurance process. Note here any other specific limitations for the assurance 
engagement and actions taken to mitigate those limitations. 
 
STATEMENT OF INDEPENDENCE AND COMPETENCE 
The SGS Group of companies is the world leader in inspection, testing and verification, operating in more than 
140 countries and providing services including management systems and service certification; quality, 
environmental, social and ethical auditing and training; environmental, social and sustainability report 
assurance. SGS affirm our independence from Shun Tak, being free from bias and conflicts of interest with the 
organisation, its subsidiaries and stakeholders. 
 
The assurance team was assembled based on their knowledge, experience and qualifications for this 
assignment, and comprised auditors registered with IRCA EMS Principal Auditor, ISO 26000, nominated tutor of 
GRI Standards and experience on the SRA assurance service provisions. 
 
ASSURANCE OPINION 
On the basis of the methodology described and the verification work performed, we are satisfied that the 
specified performance information included in the scope of assurance is accurate, reliable, has been fairly 
stated and has been prepared, in all material respects, in accordance with the reporting criteria.   
 
In our opinion, the contents of the report meet the requirements of GRI Standards and HKEx ESG. 
 

 
 
 
 
 
 
 

Signed: 
For and on behalf of SGS Hong Kong Limited 
 
 
 
 
 
 
Miranda Kwan 
Director 
Business Assurance 
13 March 2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
WWW.SGS.COM 



 

 
 

香港通用檢測認證有限公司對信德集團有限公司 

於2024年可持續發展報告中可持續發展活動之驗證聲明 
 

驗證的性質 

香港通用檢測認證有限公司獲信德集團有限公司(以下簡稱「信德」)委託，對《信德集團有限公

司可持續發展報告 2024》(以下簡稱「報告」) 於 2024年 1月 1日至 2024年 12月 31日有關可

持續發展的內容進行獨立驗證。 

 
本驗證的使用者 
本驗證聲明旨在告知信德的所有持份者。 

 

職責 

報告中的資訊及匯報由信德的董事或管治機構(如適用)及其管理層負責。香港通用檢測認證有限

公司並未參與其報告任何材料的準備工作。 

 
我們的責任是對驗證範圍內的文本、數據、圖表和聲明表達意見，旨在告知信德的所有持份者。 
 
驗證標準、驗證類型及級別 

SGS用於執行驗證工作引用之 ESG及可持續發展報告驗證規章，是依據國際認可之驗證指引及標

準為基礎，並且包含 AA1000標準系列和/或 ISAE3000中驗證級別的指引。 

 

該報告的驗證乃根據以下的驗證標準進行： 

 

驗證標準項目 
SGS ESG及可持續發展報告驗證規章 (以 GRI原則及 AA1000為基礎) 

 
驗證及報告要求範圍 

驗證的範圍包括評估特定績效資訊的報告品質、準確性及可靠性，此評估依據之報告準則如下： 

 

報告準則項目 
1 香港聯合交易所有限公司 《環境、社會及管治報告指引》(HKEx ESG) 

2 《全球報告倡議組織可持續發展報告標準》(GRI 標準) 

 

驗證方法 

驗證包括驗證活動前調研、相關員工於線上訪談，文件和紀錄的審查以及與相關之外部機構和/或

持份者的確認。 

 

使用限制及措施 

獨立審計的財務帳目中的財務數據，並未作為本驗證過程的組成部份與來源資訊進行核對。請垂

注本文有關驗證委託的任何局限以及緩減有關局限而採取的行動。 

 

獨立性與能力聲明 

SGS集團在檢驗、測試和鑒定的領域在世界上具有領先地位，我們在超過 140多個國家營運和提

供服務，服務包括管理體系和服務認證；品質、環境、社會和道德審核和培訓以及環境、社會及

可持續發展報告驗證。SGS香港申明我們對信德、其附屬公司和持份者的獨立性上沒有任何的偏

見和利益衝突。 

 

驗證聲明 



 

驗證團隊是由具備與此項任務相關的知識、經驗和資歷的人員組成，當中包括 IRCA註冊的 EMS

首席審核員、ISO 26000審核員、GRI標準委任培訓導師及具備可持續發展報告驗證服務經驗的人

員。 

 
驗證意見 

基於上述的驗證方法和已完成的驗證工作，在驗證範圍內的特定績效資訊是準確及可靠，並已作

出中肯的陳述，而且在所有重大方面已符合報告標準的編制準則，因此使我們感到滿意。 

 
驗證團隊認為，報告內容符合《全球報告倡議組織可持續發展報告標準》(GRI 標準)及香港聯合

交易所有限公司 《環境、社會及管治報告指引》的要求。 

 

 

 

簽字： 
代表香港通用檢測認證有限公司 
 

 
 
 
關靜儀          

總監          

管理與保證          
 

2025年 3月 13日 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
www.sgs.com  
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